
Z á p i s n i c a 

 
z prvého zasadnutia Rady školy, Spojenej školy Nižná 

 

Miesto konania:    klubovňa Spojenej školy 

Termín konania:   24. 05. 2023   

Prítomní :             podľa  priloženej prezenčnej listiny                                                                                                                                                                                

                                                                                                                                                                                         
 

Program:  

1.  Otvorenie –  plnenie uznesenia 

2.  Vyhodnotenie činnosti Rady školy za kalendárny rok 2022 – predseda RŠ.  

3.  Vyhodnotenie V/V výsledkov za 1. polrok školského roku 2022/2023 a plnenie plánu 

práce školy – zástupca pre ŠUP Mgr. Medvecký. 

4.  Príprava maturitných skúšok denného štúdia a záverečných skúšok trojročných 

učebných odborov – zástupkyňa školy. Ing. Kozáčiková, PaedDr. Tomaga, 

5.  Plán výkonov pre školský rok 2024/2025 a koncepčný zámer rozvoja školy – riaditeľ 

školy, Ing. Javorek. 

6.  Návrhy na zmenu študijných a učebných odborov a úpravy učebných plánov – 

riaditeľ školy, Ing.  Javorek. 

7.  Vyhodnotenie činnosti po úsekoch za šk. rok 2022/2023  OV, ŠI, ŠJ – vedúci úsekov. 

8.  Činnosť Združenia technického a vedeckého rozvoja Oravy – Ing. Javorek. 

9.  Správa o výsledku hospodárenia za rok 2022 - hlavná a podnikateľská činnosť – 

riaditeľ školy, Ing. Javorek. 

10. Informácie o Záujmovom vzdelávaní žiakov – Ing. Kozáčiková. 

11. Rôzne a diskusia  

12. Uznesenie a záver 
                                                                         

K bodu 1 - Otvorenie a plnenie uznesenia  

 Pracovnú poradu Rady školy otvorila a viedla Bc. Mária Garbiarová, predsedníčka RŠ,   

Spojenej školy Nižná. Prítomnosťou 8 členov RŠ porada bola uznášania schopná. Na  

úvod všetkých srdečne privítala. 

Ospravedlnení:  

      Predložila program zasadnutia, ktorý bol počtom osem hlasov schválený. Proti – 0 

hlasov, zdržal sa – 0 hlasov.  

 Mgr. Lešňovská prečítala uznesenie 2/2022, kde v odporúčaní boli úlohy splnené 

nasledovne:  

➢ Odporúča: 1.  Študentom zo Školského parlamentu aj naďalej pozývať na zasadnutia   

pedagogických pracovníkov, vedenie školy, prípadne rodičov podľa potreby 

a záujmu. Úloha ja naďalej trvá a plní sa. 

➢ Ukladá:  

1. Školskému parlamentu znovu sa spolupodieľať na výzdobe priestorov 

kultúrneho strediska a obecného úradu. Ide najmä o práce žiakov ŠUP 

a taktiež informácie činnosti školy a ŠP.  

Podľa informácie Mgr. Medveckého, vestibul OÚ je priebežne inovovaný a kancelária 

starostu bola doplnená obrazmi našich žiakov. 

 

K bodu 2 - Vyhodnotenie činnosti rady školy za rok 2022 – Bc. Garbiarová.  

 Predsedníčka RŠ prečítala prítomným správu o činnosti RŠ SŠ v Nižnej za kalendárny 

rok 2022, ktorá bola zároveň počtom osem hlasov schválená, proti – 0 hlasov, zdržalo sa - 0 

hlasov. Celé znenie správy je priložené ku zápisnici ako príloha č.1. 

 



K bodu 3 - Vyhodnotenie V/V výsledkov za 1. polrok školského roku 2022/2023 

a plnenie plánu práce školy. 

Mgr. Medvecký, zástupca riaditeľa školy vyhodnotil prvý polrok školského roku 

2022/2023 čo do prospechu, dochádzky a správania.  

Ku dňu 15. septembra 2022  na našej škole študovalo 584 žiakov denného štúdia (24 

tried, z toho 545 v dennej a 30 externej forme). S vyznamenaním skončilo 47 žiakov, s PVD 

156 žiakov, neprospelo 41 (30 z jedného a 11 z dvoch a viacerých predmetov).  

Neklasifikovaní žiaci neboli. V správaní sa počet znížených známok zo správania na druhý 

stupeň znížil na  6, tretí stupeň sa znížil na  2 žiakov a štvrtý stupeň dostali 2 žiaci. 

Dochádzka na vyučovanie dosiahla priemer na žiaka 59,67hod,  neospravedlnených hodín 

bolo  0,73 na jedného žiaka.               . 

 Mgr. Medvecký sa vyjadril k plneniu plánu školy na školský rok 2022/2023 podľa 

hlavných úloh školy. Vyberáme:  

- Na úseku všeobecno-vzdelávacích a odborných predmetov využívame ponuky súťaží 

podľa organizačných pokynov MŠVVaŠ SR, pokračujeme v tradičných súťažiach 

a výrazne zvyšujeme zapojenosť žiakov do súťaží.  

- Predmetová komisia TSV zrealizovala: turnaje o Majstra školy v bedmintone, 

futsale, lezení na umelú lezeckú stenu, šachu, silovom trojboji, armwrestlingu, 

stolnom tenise, nohejbale a športové aktivity v rámci Národného týždňa manželstva. 

Okrem toho sa zúčastnili súťaží okresných, krajských a celoslovenských, kde žiaci 

obsadili veľmi dobré umiestnenia. Najväčší úspech dosiahli na celoslovenskom kole 

v armwrestlingu, kde naši žiaci obsadili 1., dve 2. a 3. miesto. 

- PK spoločensko-vedných predmetov zrealizovala: Záložka do knihy spája Slovenské 

školy, súťaž o najkrajšiu literárnu masku, Medzinárodný deň školských knižníc, 

Viamočná pošta pre seniorov, organizácia prednášky o Neplánovanom tehotenstve, 

školské kolo Hviezdoslavov Kubín, literárna súťaž Medziriadky...  

- Taktiež pripravovali žiakov na SOČ (OK sme obsadili 1. a 2. miesto), Hviezdoslavov 

Kubín – OK 3.miesto. 

- PK cudzích jazykov zrealizovala Deň cudzích jazykov, olympiádu v ANJ, jazykový 

seminár pre učiteľov - Oxford University press, školskú súťaž – Krajina, ktorej jazyk 

sa učím a Škola našimi očami. Úspechom bolo 3.miesto v olympiáde ANJ v Čadci.  

- PK prírodovedných predmetov zrealizovala FINNkvíz – školské a okresné kolo 

(17., 18. a 20.miesto z 960 žiakov zo ŽSK), skúšobná MS z matematiky, školská súťaž 

v sudoku, organizácia rôznych besied (Bezpečne do cieľa, aktívne využívanie voľného 

času, odvrátená strana internetu...).  

- Škola umeleckého priemyslu plní marketingový plán hľadania možností spolupráce 

s firmami, využívame umenie pre verejnosť a zapájame do spolupráce žiakov ZŠ 

nasledovnými aktivitami:  

Regionálna výtvarná súťaž pre žiakov 8. a 9. ročníkov – Objav svoj talent, výtvarná 

prehliadka INŠPIRÁCIE, inovatívne StreDnutia v Tur. Tepliciach v odbore 3D dizajn, 

bol zrealizovaný DOD pre žiakov ZŠ, Workshop pre žiakov ZŠ na Medvedzí, príprava 

65. výročia založenia školy – príprava materiálov, výstav, inštalácií, zapojili sme sa do 

grantovej výzvy  ŽSK „Talentovaná mládež“... 

- Pripravovali žiakov na súťaže: Celoslovenská výtvarná súťaž – Frivaldská 

prírodovedná ilustrácia, kategória zoologická ilustrácia (2. a 3. miesto), Regionálna 

výtvarná fotografická súťaž AMFO – tri dievčatá priamo postúpili do krajského kola, 

súťaž na logo pre 70. výročie OKS v Dolnom Kubíne (1. miesto), Celoslovenská 

výtvarná súťaž Úsvit – mimoriadna cena organizátora...  

- Propagácia školy prebieha na niekoľkých úrovniach a to rôznymi spôsobmi – 

príprava úprava printových propagačných materiálov školy, redizajn webovej stránky 

školy, činnosť v rámci sociálnych sietí – Facebook a Instagram prispievajú k utváraniu 

vizuálnej, ale aj obsahovej identity našej školy.  



- Zapájame sa do projektov s medzinárodnou účasťou a tak môžu vycestovať do 

rôznych  štátov Európy. Využívame projekty ERASMUS+, Vyšehradská skupina V4, 

Gardenia, ale tiež aj individuálne výmenné pobyty a jazykové vzdelávacie programy.  

- Na našej škole pôsobí Školský parlament, rozvojový program Medzinárodná cena 

vojvodu z Edinburghu a projekt Rovesnícka mediácia (všetko na báze 

dobrovoľnosti a s veľkým záujmom).  

 

K bodu 4 -  Príprava maturitných skúšok denného štúdia a záverečných skúšok 

trojročných učebných odborov – zástupkyňa školy, Ing. Kozáčiková, PaedDr. Tomaga.  

 V školskom roku 2022/2023 sa na MS prihlásilo 112 žiakov, všetky časti konalo 105 

žiakov nakoľko štyria neukončili ročník a traja prerušili štúdium. K dnešnému dňu prebehla 

písomná a praktická časť MS. Výsledky z PF EČMS boli na školu doručené   s nasledovnými 

výsledkami:  

Anglický jazyk: B2 absolvovalo 14 (68,64%) žiakov a to úspešne, B1 98 (48,89%) žiakov a 

23 nespravilo, 

Slovenský jazyk a literatúra:   zo  112 (46,49%) bolo 6 neúspešných,    

Matematika: ide o dobrovoľný predmet a naši žiaci z 5 (31,98%) neurobili dvaja.  

PFIČ neúspešne absolvoval jeden žiak z  ANJ B1.  

 V týždni od 29.5.2023 prebehnú na škole ústne maturitné skúšky, vo všetkých 

odboroch SŠ. 

Mgr. Tomaga informoval prítomných, že od 14. do 18. mája 2023 absolvovalo 

praktickú maturitnú skúšku  108   študentov, z toho dvaja neúspešne, priemerná známka bola 

2,00. 

V termíne od 19.06. do 22.06.2023 prebehnú na škole záverečné skúšky v učebných 

odboroch  2683 H 11 elektromechanik so zameraním na silnoprúdovú techniku. Po úspešnom 

absolvovaní si  môžu podať prihlášku na nadstavbové štúdium.  

V mesiaci jún 2023 budú prebiehať skúšky elektrotechnickej spôsobilosti 508/2009 

§21, na ktorú sa majú možnosť prihlásiť všetci žiaci so zameraním mechanik elektrotechnik a 

elektromechanik. 

 

K bodu 5 – Plán výkonov na školský rok 2024/2025 a koncepčný zámer rozvoja školy – 

riaditeľ školy, Ing. Javorek.       

 Nový plán výkonov je potrebné schváliť do 30. 06. 2023 na VÚC a návrh vedenia SŠ 

v Nižnej je nasledovný: na SOŠT pre študijný odbor mechanik elektrotechnik plánujeme 

otvoriť štyri triedy s počtom 97 žiakov (27 žiakov informačno-mediálne technológie, 30 

energetika, 20 autoelektronika a 20 žiakov pre priemyselná automatizácia) z toho duál-3 MTS 

Krivá, jedna trieda pre trojročný učebný odbor elektromechanik – silnoprúdová technika 

s počtom 20  žiakov . 

 Na ŠUP plánujeme otvoriť triedu s počtom 17 žiakov, na študijný odbor 3D dizajn. 

Plán výkonov bol jednohlasne schválený počtom 8 hlasov (proti 0, zdržal sa O). 

   

K bodu 6 – Návrhy na zmenu študijných a učebných odborov a úpravy učebných plánov 

– riaditeľ školy, Ing. Javorek  

 Podľa informácií riaditeľa školy, na SOŠT je, čo do otvárania nových študijných 

a učebných odborov, situácia stabilizovaná. Od septembra 2023 tak pôjdeme podľa výsledkov 

prijímacích skúšok v odboroch, ktoré sme úplne zaplnili. Úpravou odborov na škole a 

s novým smerovaním budú žiaci študovať na našej škole moderne, s prihliadnutím na naše 

možnosti. 

   

K bodu 7 – Vyhodnotenie činnosti po úsekoch za šk. rok 2022/2023 OV, ŠI, ŠJ – PaedDr. 

Tomaga, Bc. Gondová a p. Kuráňová 

PaedDr. Tomaga doplnil informáciu o činnosť na úseku odborného výcviku. Vyberáme:  



- Nábor žiakov ZŠ na rok 2022/2023 mala na starosť skupina MOV (oslovili žiakov na 

takmer všetkých ZŠ v Oravskom regióne), rodičov na ZRPŠ  v deviatich ZŠ, učitelia 

SUŠ pripravili propagačný materiál, prebehla burza povolaní v Námestove, Tvrdošíne 

a Dolnom Kubíne,   

- Realizujeme odborné semináre a školenia pre pedagogických zamestnancov a širokú 

verejnosť (Inter Cars – diagnostika Launch, Elektrotechnická spôsobilosť, Jablotron, 

Žilina, Inteligentná elektroinštalácia, Obnoviteľné zdroje energie – fotovoltaika, 3D 

modelovanie 3D tlač...  

- Spolupracujeme s firmou pre duálny systém vzdelávania – MTS, spol. s. r. o.,  Krivá,  

- Prebehlo stretnutie s výchovnými poradcami Oravy a DOD, 

- Naši žiaci sa zúčastnili súťaží s výbornými výsledkami – Zenit elektronika (postup na 

celoslovenské kolo), Zenit grafik, Zenit WebDeveloper, Enersol SK, Mladý 

mechatronic 2023, Strieborný Piest SMC 2023, Autoopravár Junior 2023 

(medzinárodná súťaž – 3.miesto), YOUNG car Mechanic 2023 – Intercars, súťaže . 

zručnosti a XVI. Ročník celoslovenskej súťaže odborných vedomostí...  

- Spolupracujeme s 92 firmami v rámci zabezpečenia odbornej praxe, realizujeme 

odborné exkurzie.  

Bc. Gondová - priblížila prítomným v krátkosti činnosť školského internátu za prvý polrok šk. 

roku  2022/2023 

- adaptácia na nové prostredie žiakov prvých ročníkov, vychádzky do prírody, estetická 

úprava okolia školy, zber prírodného materiálu na aranžovanie...  

- Celointernátne zhromaždenie, imatrikulácia žiakov prvých ročníkov, besedy na tému 

„Šikana a násilie na škole“, svetový Deň starých ľudí (darčeky pre DD v Tvrdošíne a 

Námestove, ...  

- Adventná výzdoba ŠI a vestibulu školy, Mikulášske popoludnie, pečenie vianočných 

oblátok, medovníkov, trubičiek, Vianočné posedenie s p. riaditeľom...  

- Vedomostné kvízy, testy, Valentínske posedenie, fašiangové tradície, športové 

popoludnie v telocvični...  

- Marec mesiac knihy – Kniha zdroj múdrosti, prednáška na tému Body image, zdravý 

životný štýl a Prvá pomoc, Veľkonočné tradície...  

- Pripravujú rozlúčku s maturantami, sadenie do skleníka, grilovanie a koncoročný výlet 

na Oravský hrad.  

p. Kuráňová - informovala členov RŠ a pozvaných hostí o činnosti školskej jedálne, ktorá je 

aj naďalej, napriek všetkým snahám a každoročnému nárastu počtu stravníkov, v strate, keďže 

je jej financovanie nedostatočné a zle nastavené. VÚC po prehodnotení situácie, rozpočet ešte 

upravuje. Veľkým krokom bola rekonštrukcia a obnova školskej jedálne, nákup nových 

stoličiek a rekonštrukcia dievčenských toaliet. V súčasnosti sa v školskej jedálni pravidelne 

pripravuje cca 320 obedov, ktoré pripravuje 5 kuchárok a vedúca jedálne.  

 Od 1.1.2023 v súlade s finančným pásmom “A“ MŠVVaŠ pre stredné školy sa povýšil 

limit na nákup potravín, režijné náklady VZN č. 71/2023 čl. VII na chod zariadenia. Všetko je 

zverejnené na webe. 

 

K bodu 8 - Činnosť Združenia technického a vedeckého rozvoja Oravy – Ing. Javorek, riaditeľ 

školy   

 Ing. Javorek informoval prítomných o stave finančných prostriedkov v roku 2022 

K 01.01.2021 bolo na účte 25,74 €, v pokladni 0,83 €.  Celkový príjem v roku 2022 bol 

7.064,96 € a táto suma pozostávala z 2% dane a osobného vkladu 40,00 €. Stav finančných 

prostriedkov k 31.12.2022 na účte 1.641,90 €, v pokladni 21,87 €. Podrobné vyúčtovanie 

prikladáme (príloha č.2).  

  

 



K bodu 9 – Správa o výsledku hospodárenia za rok 2022, hlavná a podnikateľská 

činnosť – Ing. Javorek, riaditeľ školy 

 Ing. Javorek ďalej informoval členov RŠ o výsledku hospodárenia za rok 2022, kde 

škola hospodárila s prostriedkami príspevku zo štátneho rozpočtu a prostriedkami z vlastných 

výnosov organizácie, projektov, darov, PČ. Príjmy za rok 2022 boli vo výške 3 019 503,89 € 

a zostatok FP k 31.12.2022 bol 228 714,54 €.  

Organizácia je rozdelená na tri samostatné účtovné časti a to škola, jedáleň a internát. 

K nim pribudli obchodné, rozvojové projekty, vzdelávacie poukazy, príspevok na učebnice 

a príspevok na kurz pohybových aktivít v prírode. Napriek nedostatočnému financovaniu 

školskej jedálne nie je škola v strate. Kompletnú správu o hospodárení za rok 2022 

prikladáme (príloha č. 3).  

  

K bodu 10 – Informácie o záujmovom vzdelávaní žiakov – Ing. Kozáčiková 

  Ing. Kozáčiková oboznámila prítomných s hodnotiacou správou záujmového 

vzdelávania za školský rok 2022/2023. Na začiatku šk. roku boli  544 študentom odovzdané 

vzdelávacie poukazy a ponúknutých 27 krúžkov (na teoretickom vyučovaní 13, na internáte 5 

a na odbornom výcviku 9 krúžkov). Na školu bolo prijatých celkovo 491 poukazov. Reálne 

začalo pracovať 27 záujmových útvarov, v ktorých vedúci krúžkov vedú záznamy o svojej 

činnosti. Tá je zároveň vedením školy kontrolovaná. Podrobná hodnotiaca správa je pripojená 

k zápisnici ako (príloha č.4).  

 

K bodu 11 - Rôzne, diskusia  

Šimon Jozef Šimánek, zástupca žiakov v RŠ, priblížil prítomným činnosť Školského 

parlamentu v tomto školskom roku. Z množstva aktivít vyberáme:  

Festival ľudskosti mladých (organizuje Rada mládeže Žilinského kraja), grantový 

program ŽSK „Podaj mi ruku“ – vybudovanie oddychovej Reset zóny, Imatrikulácia, 

Mikuláš, Vianočná poštová schránka, celoslovenská akcia „Koľko lásky sa zmestí do krabice 

od topánok“, Valentínsky stánok – maškrty, mafiny, pizzové trojuholníčky..., pohľadnice na 

MDŽ, Ponožková výzva na Svetový deň Downovho syndrómu, aktivity ku Dňu učiteľov, 

zúčastnili sme sa rôznych školení a stretnutí, ktoré organizuje Rada mládeže ŽK.  

Ing. Javorek informoval o rekonštrukcii odborného výcviku , ktorá sa ešte 

nezrealizovala, ale je v prípravnom štádiu.       informovala prítomných o „Dni otvorených 

dverí na Žilinskej univerzite“ dňa 31.5.2023 ako ponuku pre žiakov so záujmom študovať 

ponúkané odbory. 

Bc.    Garbiarová aké možnosti postupov majú žiaci , ktorí nezmaturovali, alebo pred  

maturitou požiadali o výstup zo školy, 

Img Kozáčiková    majú možnosť  opakovať štvrtý ročník na inej škole, aby získali 

maturitné vysvedčenie, 

 Bc. Garbiarová zaujímala o zaradení  mechanika elektrotechnika  2697 

K autoelektronik s prihliadnutím na praxou 1600 hodín praxe odborného výcviku počas 4-

ročného maturitného štúdia ako v učebnom odbore 2487,  

Ing. Javorek  bolo na živnostenskom úrade prisľúbené riešenie  živnosti prihliadnutím 

na prax ako v 24-kovom odbore, 

 Bc. Garbiarová prečítala prítomným členom RŠ návrh plánu zasadnutí na rok 2023, 

ktorý bol bez pozmeňujúcich návrhov počtom 8 hlasov schválený, proti – 0, zdržal sa – 0. 

V prípade potreby sa budú prispôsobovať dátumy zasadnutí. 

 

K bodu 12 - Uznesenie , záver 

Uznesenie č. 1/2023 :   
➢ Berie na vedomie: 

a) Správu o činnosti Rady školy za rok 2022. 



b) Vyhodnotenie V/V výsledkov za 1. polrok školského roku 2022/2023 a plnenie plánu 

práce školy, 

c) Prípravu a priebeh maturitných skúšok denného štúdia a záverečných skúšok 

trojročných učebných odborov,  

d) Vyhodnotenie činnosti po úsekoch za šk. rok 2022/2023 OV, ŠI, ŠJ,  

e) Informácie o činnosti Združenia technického a vedeckého rozvoja Oravy, 

f) Správu o výsledku hospodárenia za rok 2022 a hlavnú podnikateľskú činnosť, 

g) Informácie o záujmovom vzdelávaní žiakov a činnosti ŽŠR  

➢ Schvaľuje: 

1. Program zasadnutia bez pozmeňujúcich návrhov počtom 8 hlasov,  

(proti 0, zdržal sa 0) 

2.  Plán výkonov  na školský rok 2024,/2025   počtom 8 hlasov,  

        (proti 0, zdržal sa 0)  

 

➢ Odporúča:  

1. Informovať rodičov prostredníctvom Rodičovskej rady, aby sa žiaci 

odhlasovali zo stravy. 

T: trvá 

➢ Ukladá: 

1. Žiackej školskej rade navrhnúť zástupcu z radov žiakov do RŠ. 

       T: september 2023 

 

Uznesenie bolo schválené počtom 8 hlasov, čo predstavuje nadpolovičnú väčšinu. 

Zasadnutie RŠ v Nižnej dňa 24. 05. 2023  ukončila predsedníčka RŠ  Bc. Mária Garbiarová 

poďakovaním sa za aktívne a tvorivé rokovanie.   

 

 

 

 

Nižná 24. 05. 2023 

 

Zapísala:      Predseda Rady školy : 

Mgr. Ľubica Ľešňovská......................  Bc. Mária Garbiarová 
 


